
 

Sydvestjysk 
Fodbolddommerklub 

 
Generalforsamling Agerbæk Hotel 

 
Mandag den 28-03-2023 klokken 19.00 

 

 
 
1.a 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
1.b 
 
 

 
Valg af 
dirigent og 
uddeling af 
div legater 
og pokaler. 

1.Valg af dirigent: Ulrik Baunsgaard ( Valgt ) 
Generalforsamling lovlig indkaldt.  
Stemmetæller valgt.  
Referent: Kennet Høy 
 
Mindeord over 
Henry Lund Graversen 
Nov 1949 – Jan 2023 
75 år 
 
Et af vores æresmedlemmer Henry Lund Graversen gik bort d. 7/1-
23. Henry nåede og være dommer i 
mere end 50år. Henry var en person der brændte for vores klub. 
Han nåede som aktiv dommer og dømme 
3 division. Efterfølgende blev han bedømmer/udvikler i mere end 
25 år i både 1 Divisionen/Superligaen. 
Talentudviklingen af danske dommer lå ham ligeledes meget på 
sinde. Henry nåede også og sidde mange 
år i Bestyrelsen i Sydvestjysk Fodbolddommerklubben. 
Æret være Henry”s minde. 

 

 

Jubilæumslegat 1500 kr. Magnus Svendsen ( ikke uddelt) 

Keltzey Otzen's fiduspokal Poul Christensen (Ikke uddelt) 

Ole Lunds pokal Dennis Christiansen 

Gavekort á 1500 kr. Jesper S. Schmidt og Kasper Pedersen 

Nusere Morten Bo Foss Jensen og Hans Schilling 

 
 
Ole Lunds fiduspokal, skal finde den næste:  
Dennis Christiansen 
Tage Bertelsen 
Tobias Povlsgaard 
 
* fødselsdage  
20 år: 
- Tue Holm 

  
 



 

Sydvestjysk 
Fodbolddommerklub 

- Joakim Klockmann 

- Magnus Veis Svendsen 

- Tobias Husted Hansen 

 

30 år:  
Max Bonde 
 
40 år: 
- Morten Jensen 
- Henning Emil Hein 
- Jørgen Daugbjerg Burchardt 
- Jim Jeppesen 
 
50 år:  
- Jesper Brødsgaard 

- Kenneth Høy 

- Peter Hansen 

60 år: 
 
- Gert Hansen 
 
- Kristian Haahr 
 
- Poul Christensen 
 
70 år: 

 
- Magnus Larsen 

 
Jubilarer i 2022  
 
10 år:  
- Palle Jensen Ikke uddelt 
- Ünal Korkmaz Ikke uddelt 
- Jesper Stejlbjerg Schmidt Ikke uddelt 
-Henning Nielsen 
Deniz Marikiz Ikke uddelt 
Frederik Rosander Andersen 
Kennet Høy 
 
25 år:  

- - Jørgen Daugbjerg Burchardt 
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- - Ole Kronlykke 

- Henrik Jensen Ikke uddelt 

- - Christian Christiansen 
30 år: 
- Jan Kirkensgaard 

-  
50 år:  
Poul Thestrup 

Guldnål:  

Thorkild Kærvang 

Æresmedlem: 

Jan Kirkensgaard 

Udenfor bestyrelse: 

Webmaster Frederik Rosander ( Vin ) 

Finn Lambek Pretalentgruppe ( Vin ) 

Allan Hansen Pretalentgruppe ( Vin ) 

Morten Bruun Pretalentgruppe ( Vin ) 

Udviklerformand Jan Kirkensgaard ( Vin ) 

DBU JUBILAR: 
 
Jørgen Daubjerg Burchardt. 25 år 
Jesper N. Petersen 25 år 
Christian Christiansen 25 år 
Palle Jensen 10 år ikke uddelt 
Unal 10 år ikke uddelt 
 
*I perioden 21/6-21 til 22/2-22 
** Siden indmelding i dommerklubben. 
 

 
  

2. 
 
Formanden
s beretning. 
 
 
 
 
 

Beretning 2022  
 

Kommer fra Martin 
 
Aktiviteer:     85 års jubilæum 
                    Teorimesterskab 2022 
                     Heldags møde 47 deltager 
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Opfordring til at deltage. 
DBU: Stor ros til Elin. Kæmpe hjælp. 
Region 4 under opstart med Sønderjyske 
Frederik og Martin deltager i jobmesse 
DGI: Bjarke kontakt person 
Ny kampfordeler er Ejner Rossen.  
DFU: Der er kommet ro på – Tøjaftalen står ved magt.  
Delegeret møde vedtægtsændring vedtaget. Seminar 
18.03.2023. 
Kontingent og klubafgift: Tilmeld PBS 
Vedtægtsændring fra kassere 
Højesteret fået ny formand Ove Lund Hansen 
Hjælp til indberetninger ved ubehagelige situationer 
Bestyrelsen er sat i verden for medlemmers skyld. 
 

BERETNING VEDLÆGGES 
Kommentar: Ingen kommentar 
 
FORMANDNES BERETNING GODKENDT  

3. 
 
Dommerpås
ætterens 
beretning. 
 
 

Thorkild Kærvang 

 

DGI Ude fodbold: 253Kampe 

DGI Inde fodbold:  88 kampe er påsat. 

Andre:  timer 

 

 

 
4. Aflæggelse 

af 
regnskab. 

Dennis gennemgår regnskabet.  
Resultat : -30.000 i 2022. Færre medlemmer. Pt. 
137medlemmer. 
Klub og kampafgift øget grundet ophør Corona 
Kontingent DFU nedsat med 100,- 
Administration gået op bla. VEO – Ny computer til 
kampfordeler.  
Vedtægtsændring om samling af kontingent og klubafgift. 
Se vedhæftet regnskab for yderlig info 
 
Kommentar: Ingen 
Regnskab godkendt 
 

 
 

5 Vedtagelse 
af budget. 
 

Budget:  forventer underskud på 39.500,-. Færre 
medlemmer.  Se vedhæftet budget for yderlig info.  
Ingen kommentar. Budget vedtaget. 
Årskontingent: 500 Vedtaget 
Klubafgift: 10 senior og 8 ungdom Vedtaget 
Optagelsesgebyr 200 Vedtaget 

 
 



 

Sydvestjysk 
Fodbolddommerklub 

Indefodbold 8,- pr time. Vedtaget 
 

6. Indkomne 
forslag. 

Vedtægtsændring: 

1. Forslag udsendt af bestyrelse vedrørende samling af 

kontingent og klubafgift på samme tid den 

1.December. Dennis uddyber: Der er penge at spare 

ved at samle. Spørgsmål fra Carsten Sohl: Går ind for 

forslaget, men bekymrer sig om der er nogle der ikke 

har midler. Dette har vi vendt og vurderet. Der er 15-

20 der ikke betaler til tiden.  Jan Kirkensgaard: 

Forsalget er godt og fortjener opbakning. Man burde at 

have god tid til at spare sammen. Prisen er høj som 

det er nu. FORSLAG VEDTAGET 54 FOR INGEN 

IMOD. 

2. Indkommet forslag fra Jeannette Siegumfeldt. om 

nedsættelse af kontingent fra 500 til 350 kroner. Se 

vedhæftet. Jeannette: Vi har 300.000,- på konto Vi 

afsætter 40.000,- til tøj. Dette kun bruges til 

nedsættelse af kontingent. Det er ikke nødvendig at 

have så stor sikkerhedsnet. Lovbog bør betales af 

medlemmerne selv. Svar fra bestyrelse: Siden 2018 

har vi haft underskud. Vi har sparet på udgifter. Vi har 

ikke private kampe. Generelle prisstigninger. 

Bestyrelsen forslår vi fastholder kontingent på 500,- 

Finn Lambek: Hvorfor er det ikke udsendt på mail. Vi 

har som bestyrelsen vuderet det ikke skulle 

rundsendes.  

Henning Nielsen: Håber vi bibeholder for at holde 

aktivitets niveau. 

Finn Lambek: Pre talenter koster 5000,- pr halvsæson. 

Carsten Sohl: Hvad koster nyt tøj. Dennis: Prisen er 

499,- pr sæt. Heldagsmøde 17.000,-. Der er pt 29 der 

har været inde og bestille nyt tøj. 

Ole Kronlykke: Budget i 2023 forventes der underskud 

på 40.00,-. Vigtigt vi bakker op om de unge. Fedt man 

sørger for at holde sig opdateret. 

Kent Jensen: Vi kan ikke stemme om lovbogen ikke 

skal kunne udelades, da dette står i vedtægter.  
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Der kommer forslag om at trække forslag og sende det 

igen til næste år,  

så det kan komme ud og man kan se hvad vi stemmer 

om. 

Afstemning:  For:  6  Imod: 43. 

Forslag er forkastet. 

7. Valg af 
formand. 

Martin Sørensen – Villig til valg. Genvalgt 

  

KKE  

 
8. Tre 

bestyrelses
med 
lemmer. 
 

På valg: 
Kennet – Villig til genvalg - Genvalgt 
Frederik Svendsen – villig til valg - Genvalgt 
Dennis Christiansen – Villig til genvalg - Genvalgt 

 

 
9. Valg af 1. 

bestyrelses
sup 
pleant. 

Henning Nielsen – Genvalgt  

 
10. Valg af 2. 

bestyrelses
suppleant. 

Troelse Ravn - Valgt  

11. Valg af to 
revisorer. 

Kent Jensen – villig til genvalg – Genvalgt 

Bjarke Bruun – villig til genvalg – Genvalgt 

 

12. Valg af 
revisorsuppl
eant. 
 

Jens Kristian Kristensen – villig til genvalg – Genvalgt 
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13. Evt. Jan Kirkensgaard: Takker for æresmedlemskab. Vigtigt at 
husk at udsende indkomne forslag.  
Morten Brun: Vi skal gøre opmærksomme på os selv. Vigtigt 
at huske dommerfagligt input.  
 
Thorkild Kærvang: Takker for æren 
 
Kennet informere om depot. Mønter g fløjte bliver en del af 
depotet fremadrettet. 
 
Elin: 

 

Godt med aktiv dommerklub. Mange aktiviteter. Forsøger 

altid at informere om at melde sig ind i dommerklubben. 

Mails omkring dommermangel. Stor opbakning. 

Dommer er en eftertragtet vare. Også helt ned i 5 mands. 

Mange stævner i vores område. 

Gør et stort arbejde for at fastholde dommere. VIGITGT.  

Ny app til ny uddannede dommere, med praktiske punkter  

Autopåsætning finjusteres.  

Dommervagten med afbud. De bør tjekke ledige dommere. 

Ny app undervejs, adgang for alle. Akut kamp ledig kan ses 

her. Melde ind selv. 

Arbejder med dommere som tjekker op andres kampe.  

Husk uddannelse. Sørg for at være opdateret.  

Husk at bære synlig logo – Så vi kan se det er en uddannede 

dommer. 

Meld gerne tilbage hvis der er klubber der er problemer med. 

Tak for godt samarbejde.    

Kommentar Henrik Hansen: Indendørs sæson hvem 

påsætter – Mere kendskab til lokalområdet. Elin: Der bliver 

taget hånd om det i fremtiden. Man har evalueret. 

 
 
DFU Kenneth Thorsteinsson:  
Takker for invitation. Tillykke til alle med hæder.  Tillykke med 
genvalg til bestyrelsesmedlemmer. Fedt med mange unge 
dommere. Husk at påskønne arbejdet fra bestyrelsen. DET 
ER FRIVILLIG ARBEJDSKRAFT. Være taknemlig for Elin´s 
arbejde. Der er altid ting der kan forbedres ved DBU Jylland. 
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DFU Ikke mange ved hvad vi står for. Der er 5 medlemmer. 
Vi forsøger at arbejde med dommernes interesser.     
Samarbejdet med DBU har stor fokus, Jesper Møller er 
kontaktet, grundet samarbejdsvanskeligheder med Bent 
Klausen. Michael Johansen har også deltaget. Han er på 
vegne af bredden blevet bedt om at rekrutterer og fastholde 
dommere. DBU egne tal er kun 33 % aktive efter 1.år. Dags 
dato mangler der 1000 dommere ifølge DBU.  
 
Veteranklubben: Ove Lund Hansen. Generalforsamling 
kommer til marts.  
 
Nuser 1: Morten Bo Foss Jensen. 
Nuser 2: Hans Schilling 
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